

U.S.-based international sales contact:

Don Brown

Sales & Technical Support
Office: +1 541 553 1143
Mobile: +1 541 639 7340
dbrown@wscp.com
wscp.com

جهة الاتصال للمبيعات العالمية في الولايات المتحدة:

Don Brown

قسم المبيعات والدعم الفني
المكتب: +1 541 553 1143
الهاتف المحمول: +1 541 639 7340
dbrown@wscp.com
wscp.com

WSCP™ fire-rated products conform to UBC 7-2 (1997) / UL 10(c) (1998), British Standard 476 part 22 certification standards, and European Standard EN1634-1. Certifications provided by:



تتوافق منتجات ورم سبرينج المركبة المقاومة للحريق مع المعيار UBC 7-2 (1997) / UL 10(c) (1998) والمعيار البريطاني 476 الجزء 22 منه المتعلق بمعايير منح الشهادات والمعايير الأوروبية EN1634-1. وقد حصلت على شهادات من:



FIRE-RATED DOOR COMPONENTS AND FRAMES WORLDWIDE

مكونات وإطارات الأبواب المقاومة للحريق على مستوى العالم

Warm Springs Composite Products' fire-rated door components and wood door frames are found in several prominent buildings throughout the Middle East — The Burj Kahlifa and Palm Jumeirah Fairmont Hotel in the UAE, Bahrain World Trade Center, Qatar's Msheireb Heart of Doha, Bee'ah HQ in Sharjah, Kempinski in Amman, American University Medical Center in Beirut, and many others.

There's good reason for that (several, in fact).

The Burj Khalifa

برج خليفة

Bahrain World Trade Center

مركز التجارة العالمي في البحرين

WORLDWIDE DISTRIBUTION

وقد حصلت على شهادات التوزيع في جميع أنحاء العالم

مكتب الإمارات العربية المتحدة

فيجاي كومار
مدير قسم المبيعات العالمي
+971 50 5518847
vijay@wscp.com

UAE OFFICE

Vijay Kumar
Director, International Sales
+971 50 5518847
vijay@wscp.com



SAUDI ARABIA
المملكة العربية السعودية



UNITED KINGDOM
المملكة المتحدة

Palm Jumeirah Fairmont Hotel

فندق فيرمونت نخلة جميرا

We are one of the only companies who can provide certifications for both British Standards (BS 476: part 22) and US Standards (UL 10c, UBC 7-2), while also having test evidence for the more onerous European Standard (EN 1634-1).

- WSCP™ products are certified through Warnock Hersey for both US Standards and their newly developed British Standard scheme. We also offer British Standard certifications through BM Trada's Q-Mark program and the IFC Certification Group.
- We work with agents/distributors with multiple warehouses in the UAE and Saudi Arabia to be able to service the entire GCC and the surrounding area to ensure our customers have access to on-the-ground technical support.
- WSCP™ provides continuous support to all our agents concerning product and certification issues.

MAXIMUM FLEXIBILITY

Warm Springs' fire-rated products can be purchased in a variety of forms, all of which carry appropriate certifications to meet British, European, or US Standards. Components retain certifications through the end of each project and standards can be applied to meet national (local) building codes.

Components

- Raw TECTONITE® sheets and half-sheets
- Raw mineral core material
- Pre-cut stiles and rails

Value-Added Services

- Fully-banded door core
- FD90 frames including a hardwood frame option
- FD120 frames with both hardwood and TECTONITE® options

WSCP is a member of the world's top-quality certification programs. Our quality standards guarantee materials consistently meet customer specifications with less waste, superior service, and reduced lead times.

شركة ورم سبرينج للمنتجات المركبة هي عضو في أفضل برامج الاعتماد على مستوى العالم. تضمن معايير الجودة لدينا أن تلبى المواد مواصفات ومتطلبات العملاء باستمرار مع الالتزام بتقليل نسبة الهدر، وتقديم خدمة متفوقة، وتقليص أوقات التسليم.



المرونة القصوى

يمكن شراء منتجات ورم سبرينج المقاومة للحريق بعدة أشكال مختلفة، وكلها تحمل الشهادات المناسبة لتلبية المعايير القياسية البريطانية أو الأوروبية أو الأمريكية. حيث تحتفظ المكونات بشهادات الاعتماد حتى نهاية كل مشروع، ويمكن تطبيق المعايير بحيث تتوافق مع قوانين البناء الوطنية (المحلية).

المكونات

- ألواح التكتونايت الخام وأنصاف الألواح

- مواد القوالب المعدنية الخام

- السلام والقضبان المُقطَّعة مسبقاً

الخدمات ذات القيمة المضافة

- قوالب الأبواب المطوقة بالكامل

- إطارات FD90 بما فيها خيار الإطار الخشبي الصلب

- إطارات FD120 مع خيارات الخشب الصلب وألواح التكتونايت

BETTER PRODUCT. BETTER SERVICE.

Using durable, mineral-based WSCP™ TECTONITE® as the base material, our fire-rated door components and frames have several unique advantages over competing products. Our engineers and sales people have been in the fire-rated components business longer than most and we know how to navigate the various certification systems. Combine that with our continuous R&D and ongoing testing to allow us to expand the certifications we offer and there really is no reason to look elsewhere.



WSCP's mineral door core conforms to US Standards, British Standards, and European Standards and can be configured to accommodate a wide variety of constructions, glazing, and hardware options.

تتوافق قوالب الأبواب المعدنية من ورم سبرينج للمنتجات المركبة مع المعايير الأمريكية والبريطانية والأوروبية، ويمكن تهيئتها لتلائم مجموعة متنوعة وكبيرة من خيارات أعمال الإنشاء والتزجيج والمعدات.

منتج أفضل. خدمة أفضل.

بفضل استخدام ألواح التكتونايت™ المتينة القائمة على المعادن كمادة أساسية، تتميز مكونات وإطارات الأبواب المقاومة للحريق بعدة مزايا فريدة لا تتوافر في المنتجات المنافسة. إن مهندسينا وموظفي المبيعات التابعين لنا يعملون في مجال المكونات المقاومة للحريق منذ فترة طويلة ويتمتعون بخبرة أكبر مقارنة بالعاملين في المجال نفسه، كما يملكون ما يكفي من المعرفة لاجتياز مختلف أنظمة الاعتماد. وبالتالي، أتاح لنا ذلك، بالإضافة إلى عمليات البحث والتطوير المستمرة والاختبارات المتواصلة التي نجريها، إمكانية توسيع نطاق شهادات الاعتماد التي نقدمها، ولا يوجد أي سبب في الحقيقة للبحث في مكان آخر.

UNIQUE PRODUCT ADVANTAGES

- Certified for core thicknesses ranging from 38 to 51 mm
- Light weight for easier handling and lower fabrication and shipping costs
- Strong and stable with superb screw holding and excellent bonding with a variety of adhesive types
- Cost-competitive with Certifications for the highest fire ratings in a wide range of sizes
- Allowed multiple-piece constructions, significantly improving efficiency and reducing fabrication waste
- Environmentally friendly: produced with naturally-occurring minerals endemic to local area; asbestos-free with no added formaldehyde; newly updated facility with improved energy efficiency

With Warm Springs Composite Products fire-rated door components and frames, building designers the world over achieve the ultimate combination of fire safety and aesthetic.

تقدّم شركة ورم سبرينج للمنتجات المركبة أبواباً مقاومة للحرائق تتمتع بتفاصيل وأطر جذابة وعالية الجودة، فتوفّر لمصممي الأبنية حول العالم فرصة الجمع بين السمات الجمالية والسلامة من الحرائق في منتج واحد.

المزايا الفريدة للمنتجات

- معتمدة بدرجات سماكة تتراوح بين 38 و51 ملم
- أخف وزناً، مما يجعلها سهلة التحكم وتتطلب تكاليف تصنيع وشحن أقل
- منتجات صلبة مع ثبات عالٍ على مستوى البراغي وترباط ممتاز، مع توافر مجموعة متنوعة من أنواع المواد اللاصقة
- منتجات متوفرة بمختلف الأحجام وبتكلفة تنافسية، كما أنّها حاصلة على شهادات لأعلى تصنيفات مقاومة الحرائق
- توفير إمكانية الحصول على تركيبات متعدّدة القطع، ما يحسّن الكفاءة ويقلّل من كمية الهدر في مرحلة التصنيع
- منتجات صديقة للبيئة: مصنوعة باستخدام معادن طبيعية مُستقدمة من محلياً؛ خالية من الأسبستوس والفورمالديهايد المُضاف؛ مصنع تمّ ترميمه مؤخراً لتعزيز كفاءة الطاقة

نحن واحدة من الشركات التي تنفرد بتقديم الشهادات التي تتطابق مع المعايير البريطانية (المعيار البريطاني 476: الجزء 22) والمعايير الأمريكية (UL 10c، UBC 7-2)، وملك أيضاً مستندات تثبت بأننا خضعنا لاختبار المعيار الأوروبي الأكثر صرامة (EN 1634-1).

- منتجات شركة ورم سبرينج للمنتجات المركبة معتمدة من قبل شركة Warnock Hersey/ITS لكل من المعايير الأمريكية ونظام المعايير البريطانية الذي تم تطويره حديثاً. كما نقدم أيضاً شهادة اعتماد وفقاً للمعيار البريطاني من خلال برنامج Q-Mark التابع لشركة BM Trada ومجموعة IFC Certification Group.

- إننا نعمل مع وكلاء/موزعين لديهم مخازن متعددة في الإمارات العربية المتحدة والمملكة العربية السعودية لنتمكن من خدمة دول مجلس التعاون الخليجي والمنطقة المحيطة بما يضمن وصول عملائنا إلى الدعم الفني الفعلي.

- تقدم شركة ورم سبرينج للمنتجات المركبة دعماً مستمراً لجميع وكلائها فيما يخص المنتجات والمشاكل المتعلقة بالاعتمادات والشهادات.